

《長庚人文社會學報》

徵稿啓事

1. 本學報爲長庚大學通識教育中心發行之學術刊物，每年刊行二期。
2. 本刊徵求在學術或教學有貢獻之學術論文。收錄範圍爲文、史、哲領域、外文領域、社會科學領域(含政治、社會、經濟、法律、心理、管理、教育等)之學術著作，與人文社會課程之教學研究及教學實務成果發表。本刊中英文稿件皆收，但不接受已發表和已投稿至其他期刊之稿件。本刊收到來稿後，將隱匿作者姓名送請相關學者審閱，並對接受刊登之稿件保留刪改與潤飾之權。
3. 博士及碩士在學生投稿，需提供相同領域之助理教授級以上教師推薦函，編輯室方可受理投稿。
4. 論文中牽涉著作權部分(如圖片及較長篇之引文)，請事先取得原作者或出版者之書面同意書，本學報不負責著作權責任。
5. 稿件請以Word編輯排版，內容以五千至三萬字爲原則。投稿時請將稿件之Word和PDF檔案，以E-mail寄至信箱cgjhsc@mail.cgu.edu.tw。
6. 本學報接受簡體投稿(正體送審)，但以正體刊出；如因字型轉換造成編輯困難，將影響刊出之優先順序。
7. 來稿經本刊收錄後，作者須同意予「長庚大學」做下述利用：

- (1)以紙本或是數位方式出版；
 - (2)進行數位化典藏、重製、透過網路公開傳輸、授權戶下載、列印、瀏覽等，資訊庫銷售或提供服務之行爲。
 - (3)再授權其他資料庫業者將本論文納入資料庫中提供服務。
 - (4)爲符合各資料庫之系統需求，並得進行格式之變更。
8. 論文被接受後，須按本刊之編排格式排版，並將論文檔案及「著作權轉讓同意書」寄回。
 9. 來稿隨到隨審，文稿經匿名審查及編輯委員會通過，始得刊登。刊登時間依評審進度及本刊出版時間而定。
 10. 本刊之相關訊息可見於本刊網站 (<http://memo.cgu.edu.tw/cgjhs/>)，
《長庚人文社會學報投稿格式書》亦可在該網站下載。

Chang Gung Journal of Humanities and Social Sciences

Call for Papers

1. This journal is biannual and published by the Center for General Education at Chang Gung University.
2. We invite contributions from literature, history, philosophy, foreign languages (including TESOL), political science, sociology, economics, law, psychology, management, and education. Manuscripts in both Chinese and English are welcomed. Manuscripts submitted to this journal should not be under consideration by any other journals at the same time or have been published before. All manuscripts will be reviewed by at least two reviewers blind to the identity of the author(s), and the editorial committee of this journal reserves the right to make any necessary changes or corrections.
3. For PhD and Master program students to submit manuscript, it is required to have a recommendation letter written by a faculty of the same research field, who has to have at least the assistant professor rank or above. The editor will not accept the manuscript if the recommendation letter is absent.
4. Should any part of a submission require copyright authorization when published (such as pictures or quotations exceeding a certain length), please acquire written agreement from the copyright holder before submission. This journal will not be held responsible for the authorization required.
5. In principle, the manuscript should be limited within 5,000-30,000 characters in length. The submissions should be made via e-mail with manuscripts in Word and PDF file, and the e-mail address is: cgjhsc@mail.cgu.edu.tw.
6. All manuscripts will go through a peer reviewing process blind to the identities of the authors before their publication. Once the manuscripts are accepted by this journal, authors have to agree with the following use of the article by Chang Gung University:
 - (1) The article can be published either in print or electronic form.
 - (2) The article can be collected electronically, copied, downloaded, and viewed by

the general public all through internet. The article can also be sold as part of an electronic database.

(3) The article can be collected into different electronic database to provide service.

(4) The format of the article can be altered in order to meet electronic database needs.

7. Manuscripts accepted should conform to the style laid down by this journal and authors have to send in the copyright authorization form to the editorial committee.
8. Manuscripts sent to this journal will immediately enter the reviewing process and be accepted only after obtaining approval from two anonymous reviewers and the editorial committee. The publication date is determined by the length of the reviewing process and the publication date of the journal.
9. Please visit our website for related information about this journal and to download the submission guidelines. Our website address is: <http://memo.cgu.edu.tw/cgjhsc/>.